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Zakończenie sezonu 30 czerwca, play-offy lub zamknięcie rozgrywek

zgodnie z aktualną tabelą, bez przyznania mistrzostwa, to trzy opcje,

które wydają się wchodzić w grę, jeśli chodzi o to jaki finał będzie miało

Campionato 2019/2020. W wywiadzie dla Il Messaggero, o tym co może

wydarzyć się w najbliższych miesiącach, mówił Gabriele Gravina,

prezydent włoskiej federacji piłkarskiej.  

Kiedy zostanie rozegrane Euro? Przesunięcie o rok jest właściwym

wyborem?

- Czekamy na wtorkowe zgromadzenie i propozycję prezydenta Ceferina, jaki piersi

utrzymywaliśmy, że międzynarodowy kalendarz powinien zostać przebudowany.

Biorąc pod uwagę zaawansowany poziom rozgrywek klubowych trzeba najpierw

ułatwić zakończenie lig i pucharów. 

Pracowaliście nad wyłonieniem zwycięzcy przy najgorszej z hipotez, gdy

nie uda się zakończyć sezonu?

- Podczas wtorkowego zgromadzenia zaczęliśmy już zastanawiać się nad wszystkimi

możliwymi scenariuszami. Naszym pierwszym celem, kompatybilnie z ogólną

sytuacją w kraju, jest zakończenie rozgrywek zgodnie z planem, w przeciwnym razie

wysunąłem trzy scenariusze do omówienia w najbliższej przyszłości. Dobrze jest

wyjaśnić jedno: poprosiłem ligi, aby rozmawiały u siebie wewnątrz, ale to FIGC,

wykorzystując prerogatywy wpisane w statucie, podejmie ostateczną decyzję.

Hipotezą, która najbardziej się podoba, wydają się być play-offy. Ile

zespołów byłoby w nich zaangażowanych?

- Propozycja play-off i play-out to mój stary pomysł, który może być użyteczny w tej

szczególnej sytuacji, jeśli będziemy mieli mało dat do dyspozycji. Liczba

uczestników zależy od formuły, krótszej lub dłuższej, którą zechce się wprowadzić.

Na pewno byłoby to wydarzenie o dużym zainteresowaniu dla wszystkich,

elektryzujący finał sezonu, któremu grozi przedwczesna śmierć.
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